



## Medavie Invests in KidSport New Brunswick to Increase Access to Sports for All Kids

**March 22, 2023 – Fredericton, NB** – Kids participation in sport has long lasting positive impacts such as creating a sense of community, promoting inclusion and fueling healthy habits for life. Medavie, through the Medavie Foundation, is helping to make sport more accessible for children in New Brunswick through a \$200,000 investment to KidSport New Brunswick (KidSport NB). Managed through Sport New Brunswick (Sport NB), KidSport NB provides grants to kids who face financial barriers in accessing sports.

“One of our main goals at Sport NB is to increase youth participation and quality sport experiences for all. We are grateful for the funding from Medavie because sport should never be limited to those with financial means but should be accessible for all New Brunswickers.” Sabrina Durepos, Interim CEO, Sport NB.

KidSport NB believes that all children should have the opportunity to participate in sport and works to ensure that no kid is ever left watching from the sidelines. Funding from KidSport NB provides financial assistance to families to help cover sport registration fees and the cost of equipment so that any child who is interested in participating in a sport can.

Medavie’s investment increases the maximum grant from \$200 per child to \$400, which aligns with the true cost of participating in sports. The goal is to have 437 kids involved in sport because of these grants in 2023. “We know the positive impact sport participation can have on a child’s social, mental and physical wellbeing,” shared Bernard Lord, CEO, Medavie. “As a community-minded organization, we are proud to support programs that help break down barriers and allow all kids to access sport in their communities.”

Families can apply for funding through a confidential application process and can receive up to \$400 per child per year.

For more information on KidSport NB or how to apply for a grant, please visit: <https://kidsportcanada.ca/new-brunswick/> or contact Alex Lussier, KidSport Coordinator, at 506-283-3875

-30-

### Media Contact

Sabrina Durepos, Interim CEO at [director@sportnb.com](mailto:director@sportnb.com) or 506-461-6783

### About Sport New Brunswick

[Sport New Brunswick \(Sport NB\)](#) is a non-profit organization dedicated to the development and promotion of the amateur sport community in New Brunswick. It is a federation that consists of over 60 provincial sport organizations and other sport related organizations.

### About Medavie

[Medavie](#) is a national health solutions partner that integrates benefits management, health management and health care delivery. Together, with our team of more than 8,000 professionals, we are committed to improving the wellbeing of Canadians. Through the Medavie Foundation, we proudly invest in communities to help address some of Canada's most pressing mental and physical health challenges.



**Medavie investit dans SportJeunesse Nouveau-Brunswick  
afin d'améliorer l'accès aux sports pour tous les enfants**

**Le 22 mars 2023 - Fredericton, NB** – La pratique sportive chez les enfants a des effets positifs durables, comme la création d'un sentiment d'appartenance à la communauté, la promotion de l'inclusion et l'acquisition d'habitudes saines pour la vie. Medavie, par l'entremise de la Fondation Medavie, contribue à rendre le sport plus accessible aux enfants du Nouveau-Brunswick en investissant 200 000 \$ dans SportJeunesse Nouveau-Brunswick (SportJeunesse NB). Géré par Sport Nouveau-Brunswick (Sport NB), SportJeunesse NB offre des subventions aux enfants qui éprouvent des difficultés financières à accéder à des activités sportives.

"L'un des principaux objectifs de Sport NB est d'accroître la participation des jeunes et d'offrir des expériences sportives de qualité à tous. Nous sommes reconnaissants à Medavie pour leur financement, car le sport ne devrait jamais être réservé à ceux qui ont des moyens financiers, mais devrait être accessible à tous les Néo-Brunswickois." Sabrina Durepos, directrice générale intérimaire, Sport NB.

SportJeunesse NB croit que tous les enfants devraient avoir l'occasion de participer à un sport et veille à ce qu'aucun enfant ne soit laissé sur la touche. Le financement de SportJeunesse NB offre une aide financière aux familles pour couvrir les frais d'inscription et le coût de l'équipement afin que tout enfant intéressé à participer à un sport puisse le faire.

L'investissement de Medavie augmente la subvention maximale de 200 \$ par enfant à 400 \$, ce qui correspond au coût réel de la participation aux sports. L'objectif est que 437 enfants pratiquent un sport grâce à ces subventions en 2023. "Nous connaissons l'impact positif que la pratique sportive peut avoir sur le bien-être social, mental et physique d'un enfant", a partagé Bernard Lord, PDG de Medavie. "En tant qu'organisation à vocation communautaire, nous sommes fiers de soutenir des programmes qui contribuent à éliminer les barrières et permettent à tous les enfants d'avoir accès au sport dans leur communauté".

Les familles peuvent demander un financement par le biais d'une démarche confidentielle et peuvent recevoir jusqu'à 400 dollars par enfant par année.

Pour obtenir de plus amples renseignements sur SportJeunesse NB ou sur la façon de présenter une demande de subvention, veuillez consulter le site Web suivant : <https://kidsportcanada.ca/new-brunswick/> ou communiquer avec Alex Lussier, coordonnatrice de SportJeunesse, au 506-283-3875.

-30-

**Contact presse**

Sabrina Durepos, Directrice par intérim à [director@sportnb.com](mailto:director@sportnb.com) ou 506-461-6783

**À propos de Sport Nouveau-Brunswick**

[Sport Nouveau-Brunswick \(Sport NB\)](#) est un organisme sans but lucratif voué au développement et à la promotion de la communauté du sport amateur au Nouveau-Brunswick. Il s'agit d'une fédération qui regroupe plus de 60 organismes provinciaux de sport et d'autres organismes liés au sport.

**À propos de Medavie**

[Medavie](#) est un partenaire national de solutions en matière de santé qui intègre la gestion des avantages sociaux, la gestion de la santé et la prestation des soins de santé. Ensemble, avec notre équipe de plus de 8 000 professionnels, nous nous engageons à améliorer le bien-être des Canadiens. Par l'entremise de la Fondation Medavie, nous sommes fiers d'investir dans les communautés afin d'aider à relever certains des défis les plus pressants en matière de santé mentale et physique au Canada.